



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P21140

**S3 Mathematics Life Wide Learning Activity**  
**中三級數學全方位學習活動**

This circular informs parents about the arrangement of Mathematics Life Wide Learning activity for F.3 students on 21<sup>st</sup> July, 2022 (Thursday). Students will be given the valuable opportunity to experience brand new learning environment that will broaden their horizons and open their minds. Please refer to the table below for further details.

本校將於2022年7月21日(星期四)為中三學生舉行數學全方位學習活動。此活動是透過不同學習環境，讓學生可親身體驗另類學習模式，旨為擴闊學生的學習空間，讓他們得到貫穿學科界限的學習經歷。詳情請參閱下表。

| Venue<br>活動地點    | Name of Activity<br>活動名稱                               | Meeting point<br>集合地點 | Time for roll call<br>點名時間 | Dismissal location<br>解散地點 | Dismissal time<br>解散時間 | Payment Details<br>費用詳情 |
|------------------|--|-----------------------|----------------------------|----------------------------|------------------------|-------------------------|
| Sky100<br>天際 100 | SkyExplorer X<br>3D Drawing Workshop<br>探索在天際 X 繪畫筆工作坊 | School<br>學校          | 1:00pm                     | School<br>學校               | 5:00pm                 | Free<br>免費              |

Please be reminded that only students who fulfill COVID-19 vaccination requirements of Vaccine Pass Direction can participate in the activity. Students must present QR code of vaccination record or medical exemption certificate or recovery record for scanning when arrived the venue.

請注意，只有符合疫苗通行證資格的學生方可在進行此活動。到達場地後必須出示疫苗接種紀錄或醫學豁免證明書或康復紀錄二維碼以供掃描。

Students wear activity uniform.  
學生須穿著整齊活動服。

Should you have any enquiries, please contact Ms Lam Sze Man at 24977110.  
如有疑問，請與林詩敏老師聯絡。(電話：24977110)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

5<sup>th</sup> July, 2022 二零二二年七月五日



回條 Reply Slip

P21140

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning S3 Mathematics Life Wide Learning Activity.  
本人獲悉 貴校來函有關「中三級數學全方位學習活動」事宜。

\*

My child(ren) fulfilled COVID-19 vaccination requirements of Vaccine Pass Direction and would take part in the activity.

本人子弟符合疫苗通行證資格並會參加此活動。

My child(ren) didn't fulfill COVID-19 vaccination requirements of Vaccine Pass Direction and would not take part in the activity.

本人子弟未符合疫苗通行證資格並不會參加此活動。

\* Please indicate by tick 請以剔號表示